
Junta de Facultat dimecres 22 de gener 2025  
Lloc: Sala de Juntes   
Hora: A les 12: 30 h en primera convocatòria, 13:00 h en segona convocatòria  
La junta s’inicia a les 12:40 hores.  
   
Assisteixen  (Equip i professorat): 

Xavier Ballart i Hernández, Francesc Muñoz Pradas, Oriol Costa Fernández, Dafne Muntanyola 
Saura, Joel Martí Olivé, Francesc Serra Massansalvador, Guillem Rico Camps; Carolina Galais, 
Ana Mar Fernández Pasarín, Eva Vila Morros 

John Etherington; Raquel Gallego Calderón; Enrique Hernández Pérez; Ixchel Pérez Durán; 
Pedro López Roldán; Sònia Parella Rubio; Francesc Xavier Rambla Marigot; Maria Teresa 
Sordé Martí; Eduard Soler Lecha;  Roberto Pannico; ; Juan Pablo Soriano Gatica;  

(PTGAS)  
Mónica Hoces Fernández; Andreu Pompas Alcaraz; Laura Pont Guardi;  

(Estudiants) 
; Ortega Osorio, Álvaro; Ibañez Contreras, Helena ; Martín Pons, Lola; Galdeano 
Martínez, Arnau   

 
Excusacions (professorat i PTGAS) : Francesc Serra, Carolina Galais, Margarita León 
Ramón Borja, Enrico Mora Malo, Joan Miquel Verd Pericàs, Laura Feliu  Martínez, Roser 
Nicolau Nos, Miquel-Àngel Garcia López, Guadalupe Souto, Nieves Stefano Camatarri, Janna 
Mareike Dallmann, Massoud Sharifi, Rosa Maria Saéz Gutiérrez. 

Excusacions (estudiants)  

No assisteixen : Noguera Quer, Mariona; Gilabert Pepiol, Ivette ; Matas Cortés, Júlia 
Samper Deu, Martina ; Bernat Alonso, Rosa; Ortega Bartés, Laia  Vizcarri Auqué, 
Berta ; Alcobé Palau, Natàlia ; Benítez Jarque, Diego ; Gasch Sendra, Cèlia ; Piñeiro 
Fernandez, Martí  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
ORDRE DEL DIA   

1. Aprovació de l’acta  de la Junta ordinària anterior  
2. Informe del degà 
3. Informe del vicedegà  d’Ordenació Acadèmica  
4. Informes dels coordinadors de grau i de màster.   
5. Informe de la vicedegana d’Economia i Serveis. 
6. Informe de la vicedegana de TFG, professionalització i comunicació. 
7. Informe del vicedegà d’Intercanvis i de Relacions Institucionals.  
8. Informe del secretari de la Facultat i responsable SGIQ 

8.1 Aprovació dels informes de seguiment de les titulacions i del centre del curs 
2023-24. Ratificació d’acord de la Comissió de Qualitat. 
8.2 Elecció de representants  a les comissions de la Junta de Facultat 

9.    Precs i preguntes  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

      1.Aprovació Acta Junta Ordinària Anterior 

Aprovada per assentiment dels presents  
 
 

2. Informe del degà 
El degà informa de les seves activitats des de la darrera junta, el passat mes de 
novembre. Així, en primer lloc, fa referència a la seva participació a la Comissió 
d’ Economia del rectorat, on els temes tractats no han estat directament rellevants 
per a la facultat, tot i que alguns si tenen algun efecte, coma ara  l’ aprovació de 
la “Relació de Llocs de Treball” (PTGAS) i la pròrroga del  pressupost de la UAB. 
Per aquest motiu, la facultat rebrà aquest any els mateixos diners que l’anterior. 
En segon lloc, comenta que en la Comissió d’ Afers Acadèmics s’ ha presentat un 
nou programari per al “Datadash”, que ara ja sembla en funcionament i que 
resultarà força útil per a la consulta immediata de determinada informació, per 
exemple, els resultats de les enquestes de valoració de l’activitat docent del 
professorat. Quant a l’assistència als Consells de Govern, indica que no s’han 
tractat temes rellevants per a la facultat. Tot seguit el degà fa referència a les 
reunions dels deganats amb el rector després de les  eleccions. En aquest sentit 
comenta el nou plantejament, des de l’equip de govern de la UAB, de fer reunions 
amb les facultats per tal de conèixer els seus plans estratègics a més llarg termini. 
La facultat no ha estat convocada encara. També s’han fet reunions dels deganats 
per tal acordar algun tema comú estratègic, atès que molt sovint els centres resten 
condicionats per les iniciatives promogudes des del rectorat. La idea seria actuar 
en el sentit contrari. També ha assistit al  Consell de l’ Escola de Post-grau on s’ha 
tractat del tema de les Microcredencials. El degà recorda que s’ha enviat un 
document al professorat en relació en aquest tema. Ja s’ha rebut una proposta d’un 
grup. El degà és del parer de començar no fent moltes, sinó alguna, i que aquelles 
amb un contingut metodològic podrien tenir interès. Es tractaria de poder 
connectar amb les demandes de formació de treballadors del sector públic i també 
del privat.  La documentació que s’està demanant és omplir una fitxa on fer 
constar  tema i professorat. El nombre de crèdit pot ser de 1 o 6. El degà informa 
de la  reunió amb el VR de campus. Una reunió per a  plantejar el  tema de les 
infraestructures a 10 anys vista. La trobada ha tingut un contingut més conceptual 
que lligat a temes d’inversions. La idea seria elaborar plans plurianuals, atès que 
hi ha una expectativa d’ un augment significatiu del volum d’inversions en aquest 
àmbit. Finalment, pel que fa a l’ organització d’ actes, informa de la preparació de 
l’ acta de graduació del doble grau  de  CP i Dret, que tindrà lloc el  6 febrer. 
També s’estan preparant les  jornades de portes obertes, la setmana inter-
semestral,  els dies 5, 6 i 7 de febrer.  
En relació a les activitats desenvolupades a la facultat des de la darrera junta, el 
degà continua el seu informe tot esmentat l’operació de recompte de l’absentisme 
a les aules. Un recompte a fer tan a l’inici com al final de cada semestre. Resultats 
finals, per tant, es presentaran després fer-lo durant el segon semestre. De moment  
per a  primer curs i primer semestre els resultats indiquen que  no hi ha absentisme. 
De fet, hi ha una gran assistència. La perspectiva, però, es que aquesta situació 



pot empitjorar al segon  semestre. Quant al segon i tercer curs, els percentatges en 
les distintes assignatures, per a aquelles amb major assistència, es situen  entre un 
45-50% dels matriculats   per a reduir-se fins, els 35% -25% dels matriculats,  als 
grups amb menor presència d’estudiants. Cal advertir que aquests percentatges 
podrien variar en funció dia del recompte. També s’han fet 10 grups de conversa 
d’estudiants de segon a quart, amb l’objectiu de recollir les seves opinions 
respecte el curs anterior. El degà valora positivament l’ experiència. S’ ha parlat 
de  molts temes i pot observar-se coincidències en determinades opinions. 
Informen d’aspectes que ja coneixem,  per exemple, l’excés de teoria i els 
solapaments entre continguts.  També donen  informació sobre la tasca docent de 
determinats professors, la manca de coordinació a les assignatures amb molts 
docents o de problemes concrets, com el relatiu als diferents programaris aplicats 
en assignatures quantitatives. A la vista d’aquestes informacions l’estratègia del 
deganat és parlar amb els departaments i àrees (i, quan és el ca,  amb els 
professors). El degà també informa que s’han contractat becaris per animar als 
estudiants a contestar enquestes. Semblaria que aquesta actuació comportarà  
alguna millora en els percentatges de participació, però s’ està a l’ espera de poder 
confirmar-lo amb el “Datadash”. 
El degà comenta que, després d’aquestes converses amb els estudiants, s’ha iniciat 
una reflexió conjunta amb els coordinadors dels graus i els vicedegà d’ ordenació 
acadèmica, en relació a l’organització de la docència. Aquest tema serà objecte 
d’una reunió  programada pel proper 6 de febrer. Es tractaria de fer una reflexió  
sobre continguts i  estil de docència (en sessions teoria i practica i més enllà) a la 
facultat. Hi ha diferents aspectes a considerar, a partir de les opinions expressades 
pels estudiants. Així, per exemple, l’ orientació de continguts a temes pràctics i 
reals. L’ aprenentatge fent, l’ordenament progressiu dels continguts i així evitar 
solapaments, l’ opció de tractar continguts més  especialitzats abans com a via 
d’incitar l’interès dels estudiants. També la coordinació dels professorat o rebre 
més aviat “feedback”  sobre els treballs. Pel que fa a la distribució dels continguts 
de les assignatures entre sessions de teoria i pràctica, el degà entén que qualsevol 
modificació estaria lligada a la reforma dels plans d’ estudi. Un percentatge 
recomanable seria arribar a una distribució del 60% (teoria) i 40% (pràctica). En 
aquest sentit, caldria  acordar amb els departaments desdoblar grups en sessions 
de teoria i practica a primer i altres cursos. Es conscient d’algunes dificultats que 
això pot comportar en funció del nombre d’alumnes en determinades assignatures 
i amb la programació de grups matí i tarda. Aquesta situació també es complica 
amb els dobles graus. Considera que poden haver distintes opcions, sobre tot a 
primer i en altres cursos per a grups de 90 o més alumnes. Així, per exemple, a 
primer  podrien  reunir-se el dos grups de teoria (al matí) en un de sol  i subdividir-
lo després en 4 grups de practica ( durant 10 sessions per semestre). Això seria 
una proposta a comentar amb els professors. Tot això es tractarà a la reunió del 6 
de febrer.  
Finalitza el seu informe el degà, tot recordant algunes actuacions fetes a l’ edifici 
( neteja de pintades i façana de vidra arreglada) i alguns dels temes pendents. Un 
d’aquests son les obres de reforma dels futurs  lavabos mixtes ( planta 0). El 
projecte ja està fet i tot  depèn del pressupost. S’ espera que el treballs es puguin 
fer a l’estiu. 



 
S’ obre un torn de paraules.  
Hi ha dues intervencions en relació a les Microcresencials. La professora Sònia 
Parella informe sobre una sessió programada des del departament de Sociologia, 
on F.J. Cuevas, tècnic  de l’ Escola de Post-Grau, explicarà com preparar 
propostes al respecte. La sessió és oberta a tot el professorat. El professor Eduard 
Soler, demana aclariments sobre la participació de les  empreses en aquests cursos. 
El degà respon tot recordant alguns aspectes. Així que les Microcredencials son 
cursos d’actualització per a majors 25 anys. De moment,  subvencionats per la 
Generalitat, cobreix part de la matricula. També hi haurà beques. Els cursos són 
remunerats per als docents. El degà fa un llistat de possibles  temes d’ interès. El 
vicedegà d’ordenació acadèmica, en relació a la consulta sobre les empreses, 
observa que qui expressa l’ interès no serà equivalent al destinatari dels cursos.  
Intervé la professora Sonia Parella per agrair el  contacte amb els estudiants via 
aquestes converses i la voluntat d’introduir canvis. Mostra el seu acord amb 
alguns dels temes esmentats pel degà en el seu informe però considera que és 
important no prendre decisions ràpides, tenir més perspectiva i temps per a fer el 
debat.  
 

3. Informe del vicedegà  d’Ordenació Acadèmica  
 
El vicedegà manifesta que no té informacions especifiques a oferir sobre els 
temes d’ordenació acadèmica 

 
4. Informes dels coordinadors de grau i de màster.   

 
El coordinador del grau de C.Politica i Gestió Pública, professor Guillem Rico, 
comenta l’evolució dels indicadors d’ accés als estudis, el detall dels quals es 
presenta a l’ informe de seguiment de les titulacions portat en aquesta junta. 
Destaca la caiguda de primeres opcions en els darrers anys i la disminució de la 
nota de tall.  Això podria estar en relació amb l’oferta de dobles graus. Caldrà està 
atent a la seva evolució. Recorda que altra dels problemes recollits a l’informe és 
el molt baix percentatge de  resposta en les enquestes sobre l’actuació docent del 
professorat. Per això, s’ha posat en marxa l’estratègia d’ utilitzar becaris del 
deganat per a visitar les aules i  demanar participació.  
El coordinador del Grau de Sociologia, professor Joel Martí, destacar del seu 
informe, també la caiguda de primeres opcions i de la nota d’accés. En el mateix 
sentit, comenta l’ alt índex d’abandonament. Quant a les enquestes, els 
percentatges de respostes es situen entre  l’11% i el 25%, que valora com un  bon 
comportament dels estudiants de la titulació.  
 
S’obre un torn de paraules. 
Hi ha dues intervencions. El professor John Etherington recorda que en el cas de 
la UPF i UB en el grau de CP i GP , la nota de tall aquest curs ha pujat. Andreu 
Pompas, demana aclariment sobre l’abandonament, específicament, si és definitiu 
o és canvi d’estudis. Responen el degà i el coordinador del Grau de Sociologia. 
Degà recorda que efectivament hi ha dos graus oferts per la facultat (CP i 



Sociologia)  amb problemes de demanda, mentre el de RRII  manté una tendència  
a l’ alça. Això s’ explicaria per factors diversos relacionats amb preferències dels 
estudiants, circumstàncies socials i polítiques i la competència amb altres graus 
temàticament propers, entre altres. El professor Martí respon que aquesta 
informació és disponible (però no té els percentatges a la vista). En el cas de 
sociologia, la part  important de l’ abandonament, sobre tot a primer, és sortida 
del sistema universitari.   

    
 

5. Informe de la vicedegana d’Economia i Serveis. 
 
La vicedegana, professora Ana Mar Fernández, revisa la situació d’algunes de les 
obres i actuacions previstes en el PIU. Aquestes son:  reforma lavabos planta 0,  canvis 
a la  sala juntes, finestres als despatxos i ventiladors a la tercera planta. Valora els 
canvis d’enfocament a la darrera visita del  VR,  professor Xavier Gabarrell. Es 
consideren les necessitats creixents d’espais derivades de l’increment de la recerca i 
s’adopta un horitzó temporal a 10 anys vista. A la reunió pel que fa al deganat es va 
traslladar al VR la idea de que  no agrada l’edifici actual. S’entén que no es farà un 
de nou, però si es varen exposar algunes possibles transformacions. Per exemple, 
considerar la climatització, acondicionar l’ espai verd entre edificis, fer una reforma 
integral de l’entrada, amb la creació d’un espai més amable. També es va comentar la 
necessitat  d’un aula gran, per a grups grans de   teoria. Aquesta actuació podria formar 
part d’una  reconfigurarció total de l’espai de la primera planta de l’edifici. 
Pren la paraula el degà per informar que també s’està elaborant un projecte de 
renovació de la sala d’estudis de CCSS.  
 
6. Informe de la vicedegana de TFG, professionalització i comunicació. 
 
La vicedegana, professora Dafne Muntanyola, informa dels preparatiu de la “Fira 
Engega” a mitjans abril, La fira és una oportunitat de trobar sortides laborals per als 
estudiants de la facultat. En relació als TFGs , exposar dues decisions que la comissió 
encarregada de la seva gestió té previst prendre. Per una banda, mantenir el catàleg i 
tornar a calendari anterior. Per l’altra i en relació a la tria del tema, fer  que els 
estudiants hi accedeixen  al catàleg del seu grau. 

 
 

7. Informe del vicedegà d’Intercanvis i de Relacions Institucionals. 
 
El vicedegà, professor Francesc Serra, ha excusat la seva absència i, per tant, no 
hi haurà en aquesta junta informació especifica d’aquest àmbit  

  
8. Informe del secretari de la Facultat i responsable SGIQ 

 
El secretari, professor Francesc Muñoz, presenta els dos punts que tractarà a 
continuació. Els dos deriven d’obligacions  pròpies del funcionament habitual 
del centre. Per una banda, la redacció anual dels corresponents informes de les 
titulacions (Grau i Màster) i, per l’altra, pel nomenament dels representants del 
estudiants a les comissions de la junta, una vegada renovat aquest sector a les 
eleccions del passat.  



 
8.1 Aprovació dels informes de seguiment de les titulacions i del centre del curs 

2023-24. Ratificació d’acord de la Comissió de Qualitat. 
 

El Secretari de la facultat i responsable del SGIQ  recorda que la junta de facultat va 
delegar a la Comissió de Qualitat l’aprovació dels documents/informes de la seva 
competència. Això es va fer el passat 16 de gener amb l’aprovació dels “Informes de 
seguiment de centre 2023-24”. Ara es presenta a ratificació de la junta. El responsable 
del SGIQ  presenta, mitjançant un quadre resum els trets principals d’aquests informes:   

-Valoració de l’actuació de les titulacions i de la facultat en relació a 6 estàndards. El 
procediment seguit: informe d’autovaloració. 

- L’informe de seguiment de centre s’ entén com a compendi dels informes de 
seguiment de les titulacions 

-Tres corresponents a les titulacions impartides (Est 1 Pla de Formació Est 4 Professorat 
Est 6 Resultats. Tres corresponents al centre: Est 2 Informació, Est 3 El SGIQ i Est 5 
Aprenentatge) 

- Cada autovaloració de cada estàndard finalitza amb una qualificació i si cal, propostes 
de millora.  

- Resultats: A l’ estàndard 1 : 6 titulacions valoren com assolit i 2 com assolit amb 
excel·lència. Propostes de millora 3. A l’ estàndard 4: 1 titulació valora assolit i 7 
titulacions valoren com assolit amb excel·lència. Propostes de millora 4. A l’ estàndard 
6 : 1 titulació valora assolit i 7 titulacions valoren com assolit amb excel·lència. 
Propostes de millora 3 

Als  estàndards 2, 3 i 5, de centre reben la valoració de suficient i no hi ha cap proposta 
de millora. 

Ratificada l’aprovació per assentiment dels presents 
 
 

8.2 Elecció de representants  a les comissions de la Junta de Facultat 
 
D’acord amb el reglament vigent, després de l’elecció de representants dels estudiants a 
junta del passat 20 i 21 de novembre s’han d’anomenar els representants que participaran 
a les comissions de la junta (ordenació acadèmica, economia i serveis, Igualtat i Qualitat) 
i a comissions d’usuaris (serveis de biblioteques i de restauració). Els representants 
assignats a les comissions de la junta seran: 
 
Comissió d’Ordenació Acadèmica: Álvaro Ortega Osorio; Helena Ibáñez Contreras; 
Martina Samper Deu; Laia Ortega Bartés 

Comissió d’Igualtat: Berta Vizcarri Auqué; Mariona Noguera Quer; Natàlia Alcobé 
Palau 

Comissió de Qualitat : Cèlia Gasch Sendra; Arnau Galdeano Martínez 

Comissió d’Economia: Júlia Matas Cortés; Rosa Bernat Alonso 



   
 

9.    Precs i preguntes  
 

La directora de la biblioteca de CCSS comenta que en el marc de la celebració dels 80 
anys d’alliberament dels camps de concentració s’ha ofert a la UAB els materials d’una 
exposició sobre les dones al camp de concentració de Ravensbrück. Considera que seria 
una exposició que podria acollir la facultat. Està molt demanada i  en aquest moment  
l’única opció disponible seria el mes de març. L’exposició té un cost derivat del transport 
i el muntatge (900 euros).  El degà es mostra d’acord i el que caldria seria escollir els 
espais per a la seva instal·lació.   

Sense més precs o preguntes a les 14:00 h  finalitza  la junta 

Secretari                                                                                                       Vist-i-plau 

 

 

 

Francesc Muñoz Pradas                                                                                Xavier Ballart 

                                                                                                                            Degà 
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